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FOTOREPORTÁŽ

Kolona velocipedistů Dojezd k hrabovskému kostelíku

Společné fotografování účastníků

Nasedání na vysoké kolo

Elegantní velocipedistka

Odjezd od hrabovského kostelíku

Velocipedisté v Ostravě 2020 - cyklojízda „na šichtu“ na dole Michal 5. září

Foto: Jan Dvořák
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SPOLKY

Letošní sezóna hrabovských velocipedistů
první akcí každého roku tradičně 
bývá Novoroční jízda. Letošní No-
voroční jízdy Hrabovou se zúčastnil 
úctihodný počet jezdců - osmnáct 
členů klubu. Sraz byl u kostelíku a cíl 
v restauraci Na Ščučí. před vypuknu-
tím koronavirové epidemie se nám 
podařilo ještě uspořádat 3. Velocipe-
distický ples a zúčastnit se slavnost-
ního startu cyklistické jízdy t. G. ma-
saryka. kvůli epidemii byly všechny 
následující akce zrušeny, zrušeno 
bylo i celosvětové setkání velocipe-
distů v belgickém oostende, kterého 
jsme se hodlali zúčastnit. 

další akce jsme pořádali v omeze-
ném rozsahu se zřetelem na mož-
né nebezpečí nákazy. Na místním 
hřbitově jsme se sešli u příležitos-
ti kladení věnců u památníku pad-
lým vojákům a jízdou na velocipe-
dech k památníku v komenského sa-
dech jsme 30. dubna uctili 75. výro-
čí osvobození ostravy. po uvolnění 
proticovidových opatření jsme se 
zúčastnili jízdy k paskovskému zá-
mečku, kterou uspořádali naši hasi-
či. pokračovali jsme 30. května sma-
žením vaječiny na svatého ducha, 
5. až 7. června třídenním zájezdem 
na setkání cyklistů v muzeu kol bo-
skovštejn a 10. června celostátní jíz-
dou „Na kole dětem“. 

V brně se naši členové stali mistry 
Evropy v jízdě na 60 a 30 km na vy-
sokém kole. V kategorii mužů zvítě-
zil dušan oháňka a v kategorii juni-
orek barbora oháňková. V soutěži 

plášťových kol 
na jednu míli 
obsadili naši 
jezdci  dalš í 
čtyři medailo-
vá místa. další 
třídenní výlet 
jsme uskuteč-
nili 15. srpna na 
Ždánická histo-
kola. Členo-
vé našeho klu-
bu i zde slavili 
úspěch! V jíz-
dě elegance se 
umístila Adé-
la Gřondělová 
na třetím mís-
tě a marcela trávníčková na prvním 
místě. Úspěch dovršil František Janša 
třetím místem v kategorii vysokých 
kol. mezi oblíbené akce patří jízda 
ostrava - olomouc - ostrava, která 
letos připadla na sobotu 25. červen-
ce. Zaznamenali jsme rekordní účast 
dvaceti jezdců, z nichž dvanáct uje-
lo celou 200 km dlouhou kopcovi-
tou trať v čase okolo třinácti hodin. 
občas se nám stane, že se v jednom 
dni máme účastnit více akcí. tak se 

stalo i letos, kdy 
jedna část klubu 
soutěžila na Gu-
lášfestu ve vaře-
ní guláše a dru-
há se účastnila 
v opavě jízdy 
do krnova. dal-
ší naší oblíbe-
nou akcí je Se-
tkání velocipe-
distů v ostravě. 

Letos se sešlo méně účastníků než 
v minulých letech, přesně padesát-
ka jezdců, z toho sedm na vysokých 
kolech. trasa vedla přes Jubilejní 
kolonii, sadem Jožky Jabůrkové, ná-
městím Jiřího z poděbrad a mírovým 
náměstím. krátké zastávky byly vypl-
něny přednáškami o zajímavostech 
daného místa. Cílem bylo hornické 
muzeum na dole michal v michálko-
vicích. po obědě a prohlídce muzea 
jsme se na zpáteční cestě zastavili 
a vyfotili před Novou radnicí. další-
mi plánovanými akcemi byla 26. září 
výstava našich kol na dnech techni-
ky v kopřivnici a 27. a 28. září úsilí 
o překonání rekordu v jízdě na vyso-
kém kole na jednu hodinu juniorky 
a 24 hodin muži. 

dovolím si ukončit sloganem z naší 
nalezené původní klubové vlajky 
z roku 1921: StAtNě VpŘEd! 

Text a foto: Pavel Žižka
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Plánované akce v následujícím měsíci
7. 10. 16:00 Úřad městského obvodu Hrabová
Zastupitelstvo městského obvodu Hrabová
prezentace možné výstavby sportovní haly v areálu tJ Sokol
10. 10. 18:30  ̶- 20:30 (dle věkové kategorie) u moštárny  
Stezka odvahy 
„strašidelná“ akce pro děti

13. 10. 14:00  ̶- 17:00 cyklostezka u splavu poblíž Mostní 
Značení jízdních kol syntetickou DNA metodou 
nutno se předem objednat na telefonním čísle 720 735 125
24. 10. 14:30 hřiště TJ Sokol Hrabová
Vyřezávání dýní 
akce pro děti a rodiče jako příprava na helloween
26. 10. 15:45  ̶- 16:00 park před Budoucností na Šídlovci 
Putování se světýlky do Hrabovjanky 
akce pro rodiny s dětmi vybavenými světýlky, svíčkami, 
lampióny, příp. baterkou - na závěr opékání buřtů.
Vzhledem k epidemiologické situaci jsou možné i zákazy 
některých akcí či regulace počtu účastníků, proto je po-
třeba v případě zájmu o některou z akcí sledovat webo-
vé stránky.

Jan Dvořák

Pořad bohoslužeb na měsíc říjen

Pošta v Hrabové má od října 
novou otevírací dobu

pondělí 10:00 - 12:00 a 13:00 - 18:00
Úterý 8:00 - 12:00 a 13:00 - 16:00
Středa 10:00 - 12:00 a 13:00 - 18:00
Čtvrtek 8:00 - 12:00 a 13:00 - 16:00
pátek 8:00 - 12:00 a 13:00 - 16:00
Sobota    zavřeno
Neděle    zavřeno

   Jan Dvořák

Klub seniorů zve na své volnočasové aktivity
klub seniorů v Hrabové se schází pravidelně 
třikrát týdně, a to vždy od 14 do 18 hodin. 
V pondělky a pátky se klubová posezení 
konají v klubovně domu s pečovatelskou 
službou bělská 28 a jsou zaměřena na 
kreativní práce, tedy ergoterapii. Ve čtvrtky 

se klubová posezení konají v klubovně domu Šrobárova 
22 a jsou zaměřena na společenské hry nebo hudbu. 

podrobný program na následující měsíc je uveden 
v přiložené tabulce. plán aktivit se však bude odvíjet od 
momentální epidemiologické situace a nařízení s nimi 
spojených. Aktuální informace zveřejňujeme na webu 
www.tvorimespolu.estranky.cz. 
tímto Vás na naše příjemná klubová posezení srdečně zvu. 

Šárka Bořutová

1.10. 14:00 - 18:00 Společenské deskové hry - karty Šrobárova 22

2.10. 14:00 - 18:00 Výroba přání z papíru technikou qilling Bělská 28

5.10. 14:00 - 18:00 Výroba přání z papíru technikou qilling Bělská 28

8.10. 14:00 - 18:00 Společenské deskové hry - karty Šrobárova 22

9.10. 14:00 - 18:00 Výroba přání z papíru technikou qilling Bělská 28

12.10. 14:00 - 18:00 Kreativní kroužek - výroba obálek z papíru           Bělská 28

15.10. 14:00 - 18:00 Reprodukovaná hudba: Čarovné klávesy       Šrobárova 22

16.10. 14:00 - 18:00 Výroba svíček Bělská 28

19.10. 14:00 - 18:00 Výroba svíček Bělská 28

22.10. 14:00 - 18:00 Společenské deskové hry - karty Šrobárova 22

23.10. 14:00 - 18:00 Výroba svíček Bělská 28

26.10. 14:00 - 18:00 Kompletace a zdobení svíček Bělská 28

29.10. 14:00 - 18:00 Reprodukovaná hudba: Dechovka - písně J. Zímy  Šrobárova 22

30.10. 14:00 - 18:00 Kompletace a zdobení svíček Bělská 28

2.11. 14:00 - 18:00 Malování na kamínky Bělská 28

5.11. 14:00 - 18:00 Společenské deskové hry - karty Šrobárova 22

6.11. 14:00 - 18:00 Malování na kamínky Bělská 28

9.11. 14:00 - 18:00 Malování na kamínky Bělská 28

Den Hodina Liturgická oslava Mše svatá

pátek 
02.10. 16:30

památka 
Svatých andělů 
strážných 
první pátek v měsíci

za ++ Aničku petrovou, 
manžela Jaroslava, 
živou a + rodinu

Neděle 
04. 10. 8:00 27. neděle 

v  mezidobí

za ++ Ludvíka Foltu, 
manželku marií, dceru 
Jarmilu rundtovou a za 
++ mojmíra rozehnala, 
syna Luďka a + rodinu

pátek 
09. 10. 16:30 pátek 27. týdne 

v mezidobí

za ++ kateřinu 
Šumberovou, manžela, 
zetě Alberta, + rodinu 
a za ++ Antonína Stibora, 
manželku a zetě petra

Neděle 
11. 10. 8:00 

28. neděle 
v  mezidobí  
měsíční sbírka na 
kostel

za ++ Jaroslava olšáka, 
manželku, syna a rodiče

pátek 
16. 10. 16:30 Slavnost sv. Hedviky, 

řeholnice
za ++ břetislava Stárka 
a živou rodinu

Neděle 
18. 10. 8:00 

29. neděle 
v  mezidobí 
sbírka na světové 
misie 
den modliteb za 
misie

za ++ Anastázii 
bartošovou, manžela, 
syna Vladimíra a rodiče

pátek 
23. 10. 16:30 pátek 29. týdne 

v mezidobí

za ++ Františka a marii 
koutnou, za živou
a + rodinu Laryšovou, 
koutnou, Nováčkovu 
a Širokou

Neděle 
25. 10. 8:00 

Slavnost výročí 
posvěcení kostela 
přechod na zimní čas

za ++ karla Juráně, 
stavitele našeho kostela  
a jeho živou a + rodinu

pátek 
30. 10. 16:30 pátek 30. týdne 

v mezidobí

za ++ Zdenku konečnou, 
manžela, dceru Janu, 
sestru Stanislavu a rodiče 
z obou stran


